
PROTOKÓŁ  

z XXXVII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 30 stycznia 2018 roku. 
 

Ad.1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 stycznia 2018 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego           

w Czarnkowie odbyła się XXXVII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 

otworzył Pan Bogdan Tomaszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 

radnych uczestniczy 14 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał 

przewidzianych projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Adam Pazurek, Krystyna 

Matkowska, Janusz Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz, Piotr Ławiński, Ewa 

Sumińska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  

Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji z dnia 29 grudnia 2017 r.  

Radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu, która odbyła 

się w dniu 29 grudnia 2017 r. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXXVI Sesji przy 12 głosach za przyjęciem 

protokołu. Głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 2. 

Ad.3 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 

przedłożonego porządku? 

Radni nie zgłosili propozycji zmian, natomiast Przewodniczący Rady prosił                             

o wprowadzenie punktu 11A w brzmieniu: „Stanowisko Rady Powiatu w sprawie szpitali 

powiatowych.” Stanowisko to jest odpowiedzią na stanowisko Rady Miejskiej Trzcianki                  

w sprawie Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance z dnia 28 grudnia 2017 r.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem zmiany zaproponowanej przez 

Przewodniczącego Rady.   

W obecności 14 radnych: 

- 14 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

Dalej przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad wraz z przyjętą 

poprawką. 

W obecności 14 radnych: 

- 14 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 
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 W związku z takim wynikiem głosowania Rada obradowała będzie według 

zmienionego porządku obrad. 

Na salę przybyła radna Ewa Sumińska. Od tego momentu w Sesji udział bierze 15 radnych. 

Ad.4 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z rocznej działalności wraz z informacją                     

o stanie zagrożenia przestępczością oraz o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 

2017 rok. 

Głos w tym punkcie zabrał Komendant Powiatowy Policji w Czarnkowie Pan Piotr 

Ryżek przedkładając radnym informację z rocznej działalności wraz z informacją                         

o stanie zagrożenia przestępczością oraz o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 

2017 rok, którą każdy z radnych otrzymał wraz z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję, która 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Komendanta? 

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

została przyjęta. Przewodniczący dodał, że uczestniczył w rocznej naradzie w Komendzie 

Powiatowej Policji w Czarnkowie, w której udział brał Komendant Wojewódzki Policji.                    

Z wielką przyjemnością wysłuchał pochlebnej opinii jaką wygłosił Komendant Wojewódzki 

Policji w stosunku do pracy KPP w Czarnkowie. Zaliczył Komendę do ścisłej czołówki                      

w garnizonie wielkopolskim i to cieszy. Przewodniczący pogratulował Komendantowi jak                   

i wszystkim funkcjonariuszom Policji takiej opinii ze strony Komendanta Wojewódzkiego 

Policji, życząc dalszego utrzymania tego poziomu.  

Przewodniczący Rady podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji za 

przybycie i przedłożenie informacji.  

Na salę przybył radny Piotr Ławiński. Od tego momentu w Sesji udział bierze 16 radnych. 

Ad.5 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z rocznej  działalności 

wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie powiatu za 2017 

rok. 

Głos w tym punkcie zabrał Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                            

w Czarnkowie Pan Maciej Kubacki przedkładając radnym informację z rocznej działalności 

wraz z informacją o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie powiatu za 2017 

rok, którą każdy z radnych otrzymał wraz z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję, która stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Komendanta? 

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Rady uznał, że informacja 

została przyjęta. Przewodniczący Rady podziękował Komendantowi Powiatowemu PSP za 

wspieranie działalności Ochotniczych Straży Pożarnych działających w naszym powiecie. 

Działania Komendanta, to co robi na rzecz OSP jest bardzo celowe i przez to te jednostki 

mają możliwość dobrego działania w powiecie. Przewodniczący życzył Komendantowi 

Powiatowemu PSP, aby założony przez niego program prewencyjny został zrealizowany, 

gdyż jest on celowy i na pewno poprawi bezpieczeństwo przeciwpożarowe w naszym 

powiecie. Podziękował zarówno Komendantowi Powiatowemu PSP jak i Komendantowi 

Powiatowemu Policji za liczny udział w imprezach powiatowych, zawsze jednostki te widać 

na imprezach powiatowych i tak należy dalej czynić. Przewodniczący Rady zapytał 

Komendanta Powiatowego PSP, czy wie skąd wzięła się nazwa orkanu Grzegorz? 
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Komendant Powiatowy PSP odpowiedział, że nie analizował skąd ta nazwa się wzięła, 

kto nadał takie imię, ale postara się dotrzeć do genezy tej nazwy.  

Przewodniczący Rady dodał, że będzie bardzo wdzięczny. Następnie, w kontekście 

tego co miało miejsce ostatnio w Murowanej Goślinie tj. wybuch gazu, zapytał czy straż 

pożarna ma rozeznanie w sprawie bezpieczeństwa rurociągów gazowych jakie przechodzą 

przez nasz powiat? 

Komendant Powiatowy PSP odpowiedział, że straż ma w planie ratowniczym sieć 

rurociągów, które przechodzą przez powiat. Rozpoznaje tego typu infrastrukturę w ramach 

działań związanych z rozpoznaniem instalacji obiektu, są to rozpoznania przede wszystkim 

stacji redukcyjnych. Straż jednak jest przygotowana do takich działań w porozumieniu                             

z innymi służbami.  

Przewodniczący Rady podziękował Komendantowi Powiatowemu PSP za przybycie               

i przedłożenie informacji.  

Ad.7 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na lata 2018-2036, 

Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwał dotyczących kwestii 

finansowych głos zabrała Skarbnik Powiatu Pani Ewa Dymek, która omówiła szczegółowo 

zmiany proponowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2018-2036 oraz 

zmiany proponowane do budżetu powiatu na rok 2018.  

Proponowane zamiany w WPF oraz zmiany do budżetu powiatu zaopiniowane zostały 

pozytywnie przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą i stanowią kolejno załączniki nr 6            

i nr 7 o niniejszego protokołu.  

Opinia Komisji Budżetowo - Gospodarczej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

 Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

na lata 2018-2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Krystyna Matkowska, Janusz 

Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz,): 

- 14 głosów za, 

- 1 głos przeciwny, 

- 1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVII/287/2017 została podjęta i stanowi 

załącznik  nr 9 do niniejszego protokołu. 

b)  zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2018 rok. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Krystyna Matkowska, Janusz 

Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz,): 

- 14 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 2 głosy wstrzymujące. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVII/288/2017 została podjęta i stanowi 

załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu. 

c) przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej w ramach kwalifikacji 

wojskowej w 2018 roku,, 

Głos w tym punkcie zabrała Sekretarz Powiatu Pani Alicja Dąbrowska przedkładając 

radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej                         

w ramach kwalifikacji wojskowej w 2018 roku i zasadność jej podjęcia.  

Za podjęciem niniejszej uchwały przemawia fakt, że na podstawie  o samorządzie 

powiatowym wymagana jest uchwała Rady Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego                          

w sprawie przyjęcia do realizacji zadań z zakresu administracji rządowej. Podjęcie tej 

uchwały umożliwia zawieranie i podpisywanie umów z  zakładami opieki zdrowotnej, 

lekarzami prowadzącymi indywidualne specjalistyczne praktyki lekarskie lub grupowe 

praktyki lekarskie oraz przez psychologów, na przeprowadzenie badań specjalistycznych,                    

w tym psychologicznych, oraz obserwacji szpitalnych osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej w 2018 r. dla potrzeb Powiatowej Komisji Lekarskiej w  Czarnkowskie                            

i Trzciance. 

Uchwała winna być podjęta przed podpisaniem porozumienia z Wojewodą 

Wielkopolskim. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? 

Ponieważ pytań nie zgłoszono Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej w ramach kwalifikacji 

wojskowej w 2017 roku.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Krystyna Matkowska, Janusz 

Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz,): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVII/289/2017 została podjęta i stanowi 

załącznik  nr 11 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Piotr Ławiński. Od tego momentu w Sesji udział bierze 15 radnych. 

Ad.6 

Przedstawienie efektów wdrażania działań Lokalnej Grupy Działania w roku 2017 i plany na 

2018 rok. 

Głos w tym punkcie zabrała Prezes Stowarzyszenia Czarnkowsko-Trzcianeckiej 

Lokalnej Grupy Działania Pani Agnieszka Kulesza przedkładając radnym pokrótce 
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informację na temat głównych założeń Lokalnej Strategii Rozwoju Czarnkowsko-

Trzcianeckiej Lokalnej Grupy Działania na lata 2014-2020 oraz efekty realizacji LSR w roku 

2017 oraz plany na rok 2018, która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pani Prezes? 

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Rady podziękował Pani Prezes 

Agnieszce Kuleszy za przedłożenie informacji.  

Przewodniczący Rady ogłosił 7 minut przerwy w obradach  (od godz.15.00 - do godz.15.07). 

Po wznowieniu obrad udział w nich bierze 14 radnych. Nieobecni radni: Adam 

Pazurek, Krystyna Matkowska, Janusz Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz, Piotr 

Ławiński, Zbigniew Piątek. 

Ad.8 

 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami 

 Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXXVI a XXXVII 

Sesją Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 W dniu dzisiejszym Starosta Teterus przedłożył informację, czym Zarząd Powiatu 

zajmował się na posiedzeniu w dniu 25 stycznia 2018 r. 

  Zarząd: 

- zapoznał się z uchwałą Prezydium Wojewódzkiej Rady Aptekarskiej, która wyraziła 

negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu. Zarząd obecnie pracuje nad 

opracowaniem nowego projektu uchwały, prowadzone są rozmowy z aptekarzami, aby                         

w sposób odpowiedzialny ustalić prace aptek w godzinach nocnych oraz dni wolne, niedziele 

i święta; 

- spotkał się z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie w sprawie przyznania 

środków na zwiększenie mocy energetycznej budynku przy ul. Orłowskiego 1; 

- podjął uchwały w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na wykonanie zadania: „Budowa 

boiska wielofunkcyjnego i siłowni zewnętrznej przy Zespole Szkół Technicznych                        

w Trzciance”, 

2) przekazania dokumentacji budowlano-wykonawczej ścieżek rowerowych na terenie 

Miasta Czarnków, Gminy Czarnków oraz Gminy Lubasz, 

3) nadzoru nad samodzielnymi publicznymi zakładami opieki zdrowotnej, dla których 

podmiotem tworzącym jest powiat czarnkowsko-trzcianecki w 2018 roku; 

- zapoznał się z informacją o: 

1)  prośbie Komitetu na Rzecz Reaktywowania Powiatu Trzcianeckiego o dostarczenie 

danych za lata 1999-2017 z wykonania budżetu powiatu dotyczących wydatków 

majątkowych poniesionych przez powiat na drogi, szpitale i inne jednostki 

organizacyjne oraz nakładów inwestycyjnych na Starostwo, Komendę Powiatową 

Policji i Komendę Powiatową PSP, 
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2)  prośbie Komitetu na Rzecz Reaktywowania Powiatu Trzcianeckiego                                    

o zaangażowanie radnych Rady Powiatu z terenu gminy Trzcianka w sprawę 

reaktywowania powiatu trzcianeckiego, 

3)  dodatkowych środkach Funduszu Pracy przeznaczonych na wynagrodzenia dla 

pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie w 2017 roku; 

- otrzymał informację o wynikach pracy Komisji Konkursowej dokonującej oceny formalnej            

i merytorycznej ofert złożonych w otwartym konkursie na realizację zadań publicznych 

powiatu w 2018 r. wraz z propozycją wysokości dotacji na poszczególne zadania oraz podjął 

stosowną uchwałę w tej sprawie; 

- przygotował projekt stanowiska Rady Powiatu w sprawie szpitali powiatowych. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

            Radny Sroka – zapoznając się z pisemną informacją Starosty z pracy Zarządu między 

sesjami, czytam w tym materiale, str.2 pkt3) posiedzenia z dnia 29 grudnia 2017r. 

„Pozytywnie rozpatrzono prośbę Zarządu Miejskiego Klubu Sportowego Noteć Czarnków                   

o bezpłatne korzystanie bądź obniżkę czynszu za wynajem sali gimnastycznej w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Czarnkowie. Zarząd stosując zasadę nieodpłatnego wynajmu sali dla 

Stowarzyszeń działających na rzecz sportu, głównie dla dzieci i młodzieży, czego przykładem 

jest nieodpłatne udostępnianie hali sportowo-widowiskowej w Trzciance, również w tym 

przypadku postanowił zwolnić z opłat za czynsz MKS Noteć Czarnków, na czas zawartej 

umowy z Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie, podkreślając, że jest to jedna z form 

pomocy udzielanej przez stowarzyszeniom przez powiat.” oraz str. 3 pkt 4) posiedzenia z dnia 

11 stycznia 2018 r. „Pozytywnie rozpatrzono wniosek Akademii Piłkarskiej Bambinis                          

o nieodpłatne udostępnienie hali widowiskowo-sportowej w Trzciance przez dwie godziny 

zegarowe raz w tygodniu w okresie od stycznia do maja oraz od października do grudnia      

2018 r. na zajęcia dla uczestników Akademii”. Stąd moje pytanie jest następujące. Jeżeli jest 

tak jak tutaj to zostało zapisane, że Zarząd Powiatu stosuje zasadę bezpłatnego wynajmu sal 

dla stowarzyszeń działających na rzecz sportu, głównie dla dzieci i młodzieży, to ja mam 

pytanie, czym różnią się te dwa stowarzyszenia, które mają udzielone wsparcie w postaci 

nieodpłatnego udostępnienia sali od stowarzyszenia, które działa w Krzyżu Wlkp., mowa tutaj 

o Krzyskim Klubie Karaty. Jest to stowarzyszenie, które jest zarejestrowane w KRS-ie, status 

stowarzyszenia jest bardzo analogiczny, a pobiera się od niego opłaty i nie stosuje się zasady 

nieodpłatnego wynajmu sali dla tego stowarzyszenia.  

 Starosta Teterus odpowiedział, że zasada jest stosowana, nie zna historii 

Stowarzyszenia Karate w Krzyżu Wlkp., ale nie przypomina sobie wniosku, któryby do 

Zarządu Powiatu w tej sprawie wpłynął. Jeżeli wniosek wpłynie, to będzie podobnie 

potraktowany. 

 Radny Sroka dopowiedział, że chodzi tutaj o salę sportową przy Zespole Szkół                        

w Krzyżu Wlkp. Dodał, że Prezes tego stowarzyszenia Pan Krzysztof Bortnik wielokrotnie 

był u Pana Starosty w tej sprawie, sam też osobiście o tej sprawie rozmawiał ze Starostą.  

 Starosta prosił o wniosek w tej sprawie, jeżeli będzie wniosek to Zarząd Powiatu się 

nim zajmie. 

 Radny Sroka odpowiedział, że przekaże korespondencję i złoży interpelacje w tej 

sprawie. Były rozmowy w tej sprawie, Starosta mówił, że nie jest możliwe nieodpłatne 

wynajęcie i ustalono odpłatność. To pewnie nie są duże koszty, ale dla stowarzyszenia, które 

działa non profit, to są znaczące wartości, które można przełożyć na inne kwestie. 

Przypomniał, że na jednej z poprzednich sesji informował, że Krzyski Klub Karate wziął 
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udział w Międzynarodowych Mistrzostwa i zdobyto tam 21 medali. O tym była mowa                       

i wówczas padła sugestia, aby zakupić dla zawodników stroje z napisem Powiat 

Czarnkowsko-Trzcianecki, w ramach promocji powiatu. Jeżeli te sprawy są Panu Staroście 

obce, to zostanie Panu Staroście przekazana dokumentacja w tej sprawie. 

Ad.9 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac Komisji między sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się wspólnie z Komisją Zdrowia i Spraw 

Społecznych w dniu 29 stycznia br. Dwa główne tematy dotyczyły szpitali powiatowych, 

sytuacji bieżącej oraz planów i perspektyw na rok 2018. W tej kwestii wypowiadali się 

dyrektorzy szpitali, członkowie Komisji zadawali pytania. Przeanalizowano materiały 

przygotowane na dzisiejszą sesję oraz Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2018 r. 

Komisja Rewizyjna spotkała się w dniu 23 stycznia br. Posiedzenie miało charakter 

wyjazdowy do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej. Zapoznano się z bazą                            

i funkcjonowaniem jednostki oraz przeanalizowano materiały przygotowane na dzisiejszą 

sesję. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu spotkała się w dniu 25 stycznia br. Przedmiotem 

posiedzenia było: 

- wysłuchanie informacji dyrektorów szkół i placówek oświatowych na temat przyjętego 

budżetu przez Radę Powiatu w zakresie planu finansowego przez poszczególne jednostki, 

- wysłuchanie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w szkołach zawodowych na 

rok szkolny 2018/2019, 

-  zapoznanie się z aktualną sytuacją w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Białej. 

Komisja zapoznała się również z materiałami przygotowanymi na dzisiejszą sesję. 

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa  w miesiącu 

styczniu br, nie obradowała. Zwołano posiedzenie jednak z uwagi na brak quorum 

posiedzenie nie odbyło się.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.11 A 

„Stanowisko Rady Powiatu w sprawie szpitali powiatowych.”  

Głos w tym punkcie zabrała Sekretarz Powiatu Pani Alicja Dąbrowska. Wyjaśniła, iż 

proponowane w dniu dzisiejszym stanowisko Rady Powiatu jest odpowiedzią na stanowisko 

Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance                 

z dnia 28 grudnia 2017 r. Dodała, że w projekcie  stanowiska Rady Miejskiej Trzcianki, które 

radni otrzymali wcześniej był zapis „…Szpital czarnkowski od wielu lat generuje 

zobowiązania i w obecnym czasie jest zadłużony na prawie 14.000.000 zł. ...”. W stanowisku 

podjętym  przez Radę ta kwota się zmniejszyła do kwoty 10.500.000 zł. To jest jedyna 

różnica między projektem a podjętym przez Radę Miejską stanowiskiem.  

W tym momencie Sekretarz Powiatu odczytała treść stanowiska Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                           

w Trzciance – zał. nr 14 do niniejszego protokołu. 

 Następnie Sekretarz Powiatu odczytała treść projektu stanowiska Rady Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie szpitali powiatowych – 

zał. nr 15 do niniejszego protokołu. 
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 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi w tym 

punkcie? 

 Radni nie zabrali głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania nad podjęciem 

stanowiska Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 stycznia 2018 roku                       

w sprawie szpitali powiatowych, w brzmieniu przedstawionym przez Panią Sekretarz. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 14 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Krystyna Matkowska, Janusz 

Rajek, Czesław Nowakowski, Ewa Kozłowicz, Piotr Ławiński, Zbigniew Piątek): 

- 12 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 2 głosy wstrzymujące. 

Stanowisko zostało podjęte i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. Stanowisko 

przesłane zostanie Radzie Miejskiej Trzcianki.  

Ad.10 

Interpelacje radnych. 

 Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż na jego ręce wpłynęła 

interpelacja ( zał. nr 17 ) zgłoszona przez radnego Bartosza Niezborałę. W związku z tym 

prosił zgłaszającego o przedłożenie jej treści. 

Radny Niezborała wyjaśnił, iż jego interpelacja skierowana jest do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Czarnkowie, prosi w niej o udzielenie informacji w sprawie możliwości 

realizacji w roku bieżącym dwóch zadań remontowych drogi powiatowej 1336P na odcinku 

Pęckowo-Piłka (Gm. Drawsko): 

1. remont/odbudowa zapadających się obrzeży na drodze powiatowej, w tym studzienek 

kanalizacyjnych, w Pęckowie; 

2. usunięcie nadmiaru ziemi przy krawędziach drogi powiatowej na odcinku z Pęckowa 

do Piłki. 

Stan obrzeży drogi powiatowej 1336P w Pęckowie stanowi zagrożenie dla rowerzystów                       

i osób zmotoryzowanych, a wspomniany nadmiar ziemi utrudnia swobodne spływanie wody, 

co jest powodem pogarszania się stanu jej nawierzchni.  

Interpelacja została przyjęta. 

Ad. 11 

 Wolne głosy i zapytania. 

W punkcie wolne głosy i zapytania radni nie zabrali głosu. 

Ad.12 

Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do 

wiadomości Rady Powiatu w okresie między sesjami.  

Zapoznał radnych z: 

- Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, która stwierdziła nieważność 

Uchwały Nr XXXVI/286/2017 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia                        

29 grudnia 2017 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek funkcjonujących                 
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w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji,              

w części obejmującej postanowienia zawarte w: 

„§ 5 ust.1 uchwały wyrażenie w brzmieniu „w zakresie”: 

a) prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji, 

b) zgodności dokumentacji z rzeczywistym wykorzystaniem środków, 

c) zgodności ze stanem faktycznym liczby uczniów wykazanych w informacji zawartej                      

w rozliczeniach, o których mowa w § 4 ust. 2, ust. 8 i ust. 9.  

d)  weryfikacji uczestnictwa uczniów w co najmniej 50% obowiązkowych zajęć 

edukacyjnych w danym miesiącu - w przypadku uczniów szkół niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych  wymienionych w art. 26 ust. 2 ustawy – na podstawie list 

obecności.” 

jako podjęte z naruszeniem przepisów wskazanych w uzasadnieniu – zał. nr 18 do 

niniejszego protokołu; 

- wystąpieniem pokontrolnym, z kontroli problemowej w zakresie sprawowania nadzoru nad 

Szpitalem Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance – zał. nr 19 i wystąpieniem 

pokontrolnym, z kontroli problemowej w zakresie sprawowania nadzoru nad Zespołem 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie – zał. nr 20 do niniejszego protokołu. 

Wystąpienia pokontrolne skierowane są do Starosty, stąd Starosta jaki i Zarząd do tych 

wystąpień się ustosunkują; 

- pismem oraz Stanowiskiem Prezydium Okręgowej Rady Pielęgniarek i Położonych w Pile             

z dnia 16 stycznia 2018 r. w sprawie opłat za używanie gabinetów profilaktyki i pomocy 

przedlekarskiej w szkołach – zał. nr 21 do niniejszego protokołu. Sprawą zajmie się Zarząd 

Powiatu, który przygotuje odpowiedź w tej sprawie; 

- pismem Komitetu Prawa i Sprawiedliwości w Czarnkowie w sprawie znacznego zapylenia 

środowiska przez Firmy STEICO S.A. i VOX, co wywołuje szereg skarg i postulatów 

mieszkańców osiedla przy ul. Przemysłowej w Czarnkowie – zał. nr 22 do niniejszego 

protokołu. Sprawa przekazana została do Komisji Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury                 

i Bezpieczeństwa z prośbą o analizę tematu i przedłożenie Radzie Powiatu wniosków tej 

analizy, przy współudziale Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                

i Leśnictwa; 

- zaproszeniem Polskiego Związku Wędkarskiego Okręg Nadnotecki w Pile do udziału                    

w Spławikowych Zawodach Wędkarskich upamiętniających 100 rocznicę wybuchu 

Powstania Wielkopolskiego. Zawody odbędą się 17 czerwca 2018 roku na Jeziorze 

Durowskim w Wągrowcu – zał. nr 23 do niniejszego protokołu. 

 Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Mańczak odnosząc się do pisma Prezydium 

Okręgowej Rady Pielęgniarek i Położonych w Pile  zwrócił uwagę, że nie tylko chodzi tutaj                        

o udzielenie odpowiedzi, ale odpowiedź powinna być pozytywna, bo należy zdać sobie 

sprawę, że młodzież potrzebuje opieki i jeżeli jesteśmy w stanie udostępnić gabinety za 

przysłowiową „złotówkę”, to lepiej żeby te pielęgniarki były w szkołach i placówkach 

wychowawczych, a niżeli by ich nie było.      

 Starosta Teterus odpowiedział, że wniosek z Komisji Budżetowo-Gospodarczej                             

z wczorajszego posiedzenia był jasny i wpłynął do Zarządu Powiatu.     
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Ad.13 

 Zakończenie Sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXVII Sesji Rady Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął obrady o godz.16.00 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Małgorzata Pompała 

 

 


